



ч/з



17

30

43

61

Интервью

- 2** **Борис Елисеев:**
«Каждому авиатору "ясное"
правосознание»

Главная тема номера:

«Банкротство юридических лиц»

- 10** **Попондопуло В.Ф.**
Российская система законодательного регулирования отношений банкротства: состояние и тенденции развития
- 17** **Бажина М.А., Звездина Т.М.**
Правовые аспекты банкротства ТСЖ
- 23** **Копченев Ю.А.**
Лотирование в контексте реализации заложенного имущества в банкротстве
- 30** **Османова Д.О.**
Банкротство и исполнительное производство: вопросы корреляции правовых институтов
- 37** **Славич М.А.**
Множественность лиц на стороне должника в делах о несостоятельности (банкротстве) застройщиков

Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право

- 43** **Шестак В.А., Ширяев А.М.**
Гражданско-правовая ответственность архитектора в ФРГ
- 49** **Стрельников П.А.**
Виндикационный иск как правовая мера защиты имущественных прав юридических лиц
- 56** **Комолов А.Л.**
Защита прав залогового кредитора, резидента РФ, при банкротстве кипрской компании

Природоресурсное право; аграрное право; экологическое право

- 61** **Русскова М.А., Степенко В.Е.**
Субъекты административной юрисдикции в сфере рыболовства и сохранения водных биологических ресурсов

Актуальное мнение

- 69** **Записная Т.В.**
О концепции развития правового регулирования отношений в сфере цифровизации отечественного здравоохранения

Interview

- 2** **Boris Eliseev:**
"Clear Legal Consciousness to Each Aviator"

The main subject of the issue:

Bankruptcy of Legal Entities

- 10** **Popondopulo V.F.**
The Russian System of the Legal Regulation of Bankruptcy Relationships: The Status and Development Tendencies
- 17** **Bazhina M.A., Zvezdina T.M.**
Legal Aspects of Bankruptcy of a Homeowner Association
- 23** **Kopchenov Yu.A.**
Lot Forming within the Framework of Pledged Property Sale in Bankruptcy
- 30** **Osmanova D.O.**
Bankruptcy and Enforcement Proceedings: Legal Institution Correlation Issues
- 37** **Slavich M.A.**
Plurality of Persons on the Debtor's Side in Real Estate Developer Insolvency (Bankruptcy) Cases

Civil Law; Entrepreneurial Law; Family Law; Private International Law

- 43** **Shestak V.A., Shiryayev A.M.**
Civil Liability of an Architect in the Federal Republic of Germany
- 49** **Strelnikov P.A.** A Vindictory Action as a Legal Measure of Protection of Property Rights of Legal Entities
- 56** **Komolov A.L.**
Protection of Rights of a Secured Creditor, Resident of the Russian Federation, in Bankruptcy of a Cyprus Company

Natural Resource Law; Agrarian Law; Environmental Law

- 61** **Russkova M.A., Stepenko V.E.**
Subjects of Administrative Jurisdiction in Fishing and Preservation of Aquatic Biological Resources

Relevant Opinion

- 69** **Zapisnaya T.V.**
On the Concept of the Development of the Legal Regulation of Relationships in the National Healthcare Digitization Sphere